
PODĚKOVÁNÍ OD RODIČŮ 

Krumlovi: Jsme velice spokojeni se ZŠ Vítězná, protože tato škola nemá ve svém okolí konkurenci. 

Nabízí moderní inovativní přístup k výuce, který se výrazně liší od klasických základních škol. 

Místo jednostranného memorování klade důraz na individualismus a spolupráci a praktické využití 

znalostí. Děti se učí bez použití zvonění a po velké přestávce se jdou protáhnout ven, což je 

motivuje a podporuje jejich přirozenou zvědavost. Oceňujeme také individuální přístup učitelů. 

Škola navíc vytváří příjemné prostředí, kde se děti cítí bezpečně. Komunikace mezi učiteli, rodiči 

a dětmi je otevřená a přátelská, což přispívá k pocitu sounáležitosti a vzájemné podpory. Velkou 

výhodou je také podpora obecního úřadu, který pomáhá financovat školní akce. Díky této 

spolupráci naše dítě chodí do školy s radostí a i my rodiče jsme spokojeni. Moc bychom si přáli, 

aby náš syn mohl chodit do této školy až do 9. třídy. S obrovským poděkováním a úctou rodiče 

Štěpánka Krumla. 

Kateřina Jašová: Když jsem se šla poprvé podívat na vyučování prvňáčků, tak jsem byla nadšená. 

Dcera přecházela po prázdninách z jiné školy do druhé třídy a obě jsme měly obavu, jaké to bude 

v tak malém kolektivu. Byla nadšená a já taky. Velmi si cením individuálního přístupu. Aktivity, jaké 

škola vytváří pro děti jsou naprosto skvělé. S pomocí obce mají děti hrazený lyžařský výcvik i lekce 

plavání každý rok. Další podstatnou věcí jsou kroužky v rámci družiny. Dcera chodí už do čtvrté 

třídy a účastní se s radostí veškerých činností, které škola pro děti dělá. Vítězná, velké díky!  

Petra Plášilová: Dobrý den, dovolím si napsat „naše“ škola, protože naše škola ve Vítězné, je 

opravdu místo, kde se rodiče i děti mohou cítit jako doma. Paní učitelky, vychovatelky a asistentky 

jsou zde hodné a milé. Pro naše děti se snaží dělat maximum. Pokud dítěti něco nejde, tak pomohou 

a konzultují to s rodičem. Vždy máte přehled. Čeká Vás zde velké množství vzdělávacích akcí 

během roku, což je naprosto úžasné. Od návštěvy divadla, knihovny, plavání, lyžařského výcviku 

po mnoho dalších výletů. Další věc, která se mi líbí je, že děti celé školy se znají a jsou vedeny 

k tomu, aby si pomáhaly a respektovaly se. K tomu všemu, mají děti možnost být každý den venku. 

Určitě by se našlo plno dalších skvělých věcí, ale na to dozajista přijdete sami, když sem svého 

potomka přihlásíte.  

Johana Rousová: Určitě se nám bude po této škole hodně stýskat. Základní školu ve Vítězné 

navštěvuje Tomáš čtvrtým rokem a jsme s ní velmi spokojeni. Jak s paní ředitelkou, celým 

učitelským sborem, paní asistentkou, ale i s dětmi, které do školy chodí. Bohužel ale nastal čas se 

rozloučit a jít do „velké“ školy ve Dvoře Králové nad Labem. Naše výuka obnáší přítomnost paní 

asistentky na některé předměty a musíme říct, že je to ta nejlepší paní asistentka široko daleko. 

Je milá, vstřícná, velmi pomáhá a Tomáš se díky ní na učení do školy vlastně těší, protože ví, že se 

(nejen) na ni může spolehnout a kdykoliv obrátit. Další obrovskou výhodou školy je neuvěřitelná 

schopnost učitelského sboru a kolikrát i odvaha (aspoň v našich očích) organizovat nespočet 

výletů, exkurzí, lyžařských a plaveckých kurzů či škol v přírodě v průběhu školního roku. Pro děti 

je toto možností se lépe poznat a společně fungovat zase v jiné rovině než ve školních lavicích. 

Skvělé zkušenosti máme i ze školní družiny a školní jídelny. Chtěli bychom tak všem velmi 

poděkovat za skvělý přístup ke vzdělávání a za jejich úžasnou péči! Základní školu ve Vítězné 

můžeme jen doporučit.  

Martin Hlavatý: Se školou jsme velice spokojeni, líbí se nám především množství možností, které 

dětem škola nabízí, zároveň je pro nás moc důležité, že děti chodí často na procházky do přírody 



a poznávají věci i reálně a nejenom z učebnic, důležité je taky vypíchnout, že děti zde mají možnost 

se naučit bruslit, lyžovat a plavat, což není běžné v školách z měst a v neposlední řadě bych rád 

vypíchnul zájezdy do zahraničí, které jsou díky snaze paní ředitelky opravdu speciální, my jako 

rodiče jsme nikdy takové možnosti neměli. A to nejdůležitější na závěr, že naše dcera chodí do 

školy ráda. 

Vážená paní ředitelko, dovolte mi napsat několik vět jako poděkování všem úžasným lidem, kteří 
působí na vaší škole. Je to už téměř pět let, kdy můj vnouček nastoupil do vaší školy a nemohl to 
být lepší okamžik. Hezky jste se nás ujali, provedli školou a trpělivě vysvětlovali jaká je koncepce 
vaší školy a co vše se děti naučí. Štěpánek se zde hned od začátku cítil velmi dobře. Bylo úžasné 
sledovat jak se těší do školy, jak se mu krásně všichni věnujete, že fungujete jako jedna velká 
rodina. Moc si toho vážím a je mi moc líto, že čas na vaší skvělé škole uběhl jako voda a za chvíli 
se budeme loučit. Určitě bude ještě příležitost poděkovat Vám všem osobně, ale dnes bych chtěla 
poděkovat alespoň písemně všem lidem na vaší škole, kteří svoji práci dělají s láskou a věnují se 
dětem nad rámec svých povinností. Moc děkuji, přeji všem babičkám, aby jejich vnouče chodilo tak 
rádo do školy jako to moje. Vážená paní ředitelko, paní učitelky, paní asistentky, paní vychovatelko 
– DĚKUJI. 

Není nic důležitější než šťastné a spokojené dítě. Vám se to na vaší škole DAŘÍ. Moc děkuji za vše, 
co nejen pro mého vnoučka děláte. Přeji hodně sil do další krásné práce. S pozdravem Mgr. Ivana 
Pešťáková – spokojená babička Štěpánka.:-) 

 

 


